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Co z ciężarówkami na DW938?
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Czy DW938 może stać się bardziej bezpieczna? Trwają konsultacje społeczne w sprawie
ograniczenia ruchu tirów na tej drodze.

https://www.facebook.com/grzegorz.sikorski.wojt

Ruch samochodów ciężarowych w regionie jest duży. TIRy na DW938 zdaniem wielu osób stanowią duży problem –
na tej drodze i tak jest dosyć duży ruch samochodów osobowych, ciężarówki jeszcze go pogłębiają.

Co więcej, samochody ciężarowe mogą stanowić zagrożenie, stąd też pojawił się pomysł ograniczenia ruchu
samochodów ciężarowych na DW938 - Zarząd Dróg Wojewódzkich w Katowicach proponuje pewne
rozwiązanie (konsultacje w trakcie) – wprowadzenie czasowego ograniczenia ruchu dla samochodów
ciężarowych (np. powyżej 20 DMC) w godzinach od 7 do 9 oraz od 14 do 16 – poinformował Wójt Gminy Hażlach
w mediach społecznościowych.

Swoją opinie dotyczącą ruchu ciężarówek na DW938 można wyrazić na profilu wójta Grzegorza Sikorskiego, pod
postem z informacją na ten temat. 



 

�  O sprawie ograniczenia tranzytu samochodów ciężarowych na drodze
wojewódzkiej nr 938 z Cieszyna do Pawłowic mówi się od lat – o czym
można przeczytać w ostatnim numerze Głos Ziemi Cieszyńskiej.

ℹ�  Zarząd Dróg Wojewódzkich w Katowicach proponuje pewne
rozwiązanie (konsultacje w trakcie) – wprowadzenie czasowego
ograniczenia ruchu dla samochodów ciężarowych (np. powyżej 20 DMC) w
godzinach od 7 do 9 oraz od 14 do 16. 

�� �� ��  Czy zgadzacie się z takim rozwiązaniem �  

�  Głosujcie w reakcjach. Ewentualne inne propozycje proszę
zamieszczać w komentarzach.
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